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ORSZÁGGYŰ LÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Miért nem támogatják
hatékonyabban az úgynevezett zöldgalléros munkahelyek létrejöttét?" címmel írásbel i
kérdést kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Az új, zöld állások között sok vált majd ki „koszos, veszélyes és nagy igénybevételt
követelő” munkahelyet. Magyarországon leginkább az olyan területek érdemelhetne k
figyelmet, mint a mezőgazdaság és az újrahasznosítás, ahol a fizetés sok esetben rendkívü l
alacsony, a munkaszerz ődések bizonytalan időre szólnak és a foglalkoztatottaknak veszélyes
anyagokkal is kell érintkezniük munkájuk során – mindennek rövid határid őn belül változni a
kell . Így a zöld beruházásnak közvetlen pozitív hatása lesz egyszerre a munkavállal ó
egészségére és pénztárcájára is .

A korábban már említett ENSZ-kutatásból kiderül, hogy a zöld piacok leginkább ot t
teljesítettek jól és ott volt sikeres az átalakulás, ahol a legmagasabb szinten is er ős és állandó
politikai támogatást kapott a kezdeményezés, a célkitűzésektő l, bírságokig-ösztönz őkig,
úgymint a megújuló energiaforrásokat támogató törvények vagy az épületekre é s
berendezésekre vonatkozó hatékonysági el ő írások, valamint a kutatás és fejlesztés . Ha ezt az
utat követi Magyarország, tiszta, egészséges, sikeres állam lehet .
Várom megtisztel ő válaszát .
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Budapest, 2009 . augusztus 19 .

dr. Rétvári Bence
országgyűlési képviselő (KDNP)
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